

2/8/2026
報告事項

1. **2026 中西部春季同工訓練營**

2/20-22/2026

哥林多後書:上帝僕人的事奉觀

詳情請見海報

2. **英文受洗基础信仰课程**

• 3 月 1、8、22 日

• 主日中午 12:30

• 地点: A 教室

• 受洗日期: 4 月 5 日

3. **親職教育講座-目標: 以聖經的神學為基礎, 運用科學理論研究結果, 心理學層面探討, 熟悉賦能理論的正確應用, 幫助父母建立合神心意的教養觀念 2 月 8 號-4 月 26 號地點: 新人接待室**

2/8/2026
感恩和代禱

1. 为教会的合一祷告
2. 为教会新朋友的跟进祷告。
3. 为教会的牧师、长老、执事同工祷告。求主赐给他们智慧、力量和服侍的心，牧养和治理莱城教会。
4. 为周三祷告会祷告。求主将祷告的负担赐予更多的肢体，让我们认识到祷告是我们教会、家庭和个人复兴的基础。“神阿，我们称谢你，我们称谢你，因为你的名相近，人都述说你奇妙的作为。”诗 75: 1。
5. 为教会各个小组祷告。求主加添每个小组长信心和力量，也将火热爱主的心放在每一位肢体的生命中。
6. 为年长者和身旁有需要的肢体祷告。

2/8/2026

Announcement

1. **2026 Midwest Spring Co-worker Training Conference**
February 20–22, 2026
2 Corinthians: A Servant's View of Ministry
For more details, please refer to the poster.
2. Basic Christianity Classes for Baptism
March 1, 8, 22
Sundays at 12:30pm
Classroom A
Baptism on April 5
4. **Parenting Education Seminar**
Goal: Grounded in biblical theology and informed by scientific research, this seminar explores parenting from a psychological perspective and helps parents understand and correctly apply empowerment theory, so they can build parenting values that align with God's will.
Date: February 8 – April 26
Location: Reception Room

2/8/2026

Praise and Prayer

1. Pray for the unity of the church
2. Pray for the follow-up of new friends in the church.
3. Pray for LCCC pastors, Elders, deacons, coworkers. May God give them wisdom, power, and willing heart to lead and teach LCCC congregation.
4. Pray for prayer meeting every Wednesdays. May the Lord grant more members the burden of prayer, helping us recognize that prayer is the foundation for the revival of our church, families, and individuals. 'We give thanks to you, O God; we give thanks, for your name is near. We recount your wondrous deeds.' Psalm 75:1.
5. Pray for LCCC small group leaders. May the Lord increase the faith and strength of each group leader and may the fervent love for the Lord be placed in the life of every member.
6. Pray for elderly and bodies in need.